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Z A P I S N I K 
 
 
sa 4. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 29. svibnja 2024. godine u prostorijama Doma 
kulture u Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Silvano Uravić - Predsjednik vijeća, Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Jelena Bartolić 

Škropeta, Dino Salamun, Esad Huskić, Ana Boneta, Valdi Runko, Boris Babić, Darko Androić, Ivan Vozila i Šemso 
Mujić, 

- nedostaju: Lucian Mrzlić i Mauricio Bajerić, 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Glorija Fable – Pročelnica JUO, Vilma Stankić – Voditeljica Odsjeka za urbanizam, 

graditeljstvo i komunalne poslove, Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Patricija Zanketić 
– Voditeljica Odsjeka za gospodarstvo i europske fondove, Tamara Stojšić Cvečić - Viša stručna suradnica u 
Odsjeku za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove i Sandra Jurasić – Viša referentica za uredsko 
poslovanje u svojstvu voditelja zapisnika,  

- predstavnice Dječjeg vrtića Kockica: Irena Fable - ravnateljica i Matea Knapić – predsjednica Upravnog vijeća, 
- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Branko Biočić (Glas Istre) i Katarina Perković Šoštarić (5 portal), Robi 

Selan (Labinština.info.) 
 

Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 
 

Prije početka sjednice članovima vijeća je podijeljen: 
- Zapisnik sa 12. sjednice Odbora za financije i proračun Općine Kršan, kao dodatni materijal za 2. točku 

Dnevnog reda i  
- Zaključak Načelnika o utvrđivanju Prijedloga Zaključka kojim se ovlašćuje Općinskog načelnika da pristupi 

prijavi: Poziv za dodjelu bespovratnih sredstava za izradu prostornih planova nove generacije putem 
elektroničkog sustava „e-planovi“, kao materijal za dodatnu točku Dnevnog reda. 

 
 

Započeto u 18:00 sati.  
 
 

Predsjednik vijeća Silvano Uravić otvara 4. redovnu sjednicu Općinskog vijeća Općine Kršan, pozdravlja sve 
prisutne, te poziva stručne službe na prozivanje članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji kvorum. 
Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 11 od 13 vijećnika, a da je nedostaju Lucian Mrzlić i opravdano 
Mauricio Bajerić, Predsjednik vijeća konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji o deset točaka. 
Sukladno članku 46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku nije pristigao niti jedan pisani 
prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, no Predsjednik vijeća predlaže dodatnu točku, kao 10. točku i to: 
Davanje ovlasti Općinskom načelniku da pristupi prijavi: Poziv za dodjelu bespovratnih sredstava za izradu 
prostornih planova nove generacije putem elektroničkog sustava „e-planovi“, a da točka 11. bude Razno. 
Glasovanjem se jednoglasno prihvaća dopuna dnevnog reda, a potom se glasovanjem također jednoglasno 
prihvaća prijedlog izmijene Dnevnog reda, te se prelazi na obradu istog. 
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Ad.1.) Verificiranje zapisnika s 2. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 25. travnja 
2024. i 3. redovne sjednice održane 16. svibnja 2024.  
 

Predsjednik vijeća pita vijećnike da li imaju kakve primjedbe na predložene zapisnik. Potom moli da se ispravi 
štamparska greška, odnosno, na prvoj stranici zapisnika od 25. travnja 2024. je navedeno da se sjednica održava u 
prostorijama Općinske vijećnice u Kršanu, a treba pisati da se održava u Domu kulture, budući još službeno nije 
donesena odluka da je u Domu kulture prostor vijećnice. Ostalih primjedbi nije bilo, pa se oba zapisnika usvajaju, uz 
navedenu izmjenu u zapisniku sa 2. redovne sjednice. 
 
Ad. 2.) Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Kršan za 2023. 
 
S. Uravić poziva Ritu Licul Ilijević, Voditeljicu Odsjeka za proračun i financije radi obrazloženja ove točke. R. Licul 
Ilijević daje detaljno obrazloženje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Kršan za 2024.  
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
R. Carić daje kratki osvrt na Izvještaj. Naglašava da je Općine Kršan u 2023. godini, bez obzira na sve, poslovala 
jako uspješno, te je ostvaren prihod od 4.220.000,00 EUR. Manjak u visini od 386.000,00 EUR, možda se čini puno, 
no u odnosu na ukupno konzumiranje proračuna manji je za 10tak%, što je i više nego prihvatljivo, a nastao je usred 
nestabilnog rada termoelektrane, izostanak prihoda od prodaje nekretnina, te pojačano financiranje asfaltiranja na 
području općine, što sve i obrazlaže. 
 
Prijavljenih više nije bilo pa S. Uravić zatvara raspravu i istu stavlja na glasovanje, slijedom kojeg se s 11 glasova ZA 
donosi 
 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE KRŠAN ZA 2023. 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
2.1. Odluka o I. preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Općine Kršan za 2023. 
 
S. Uravić daje riječ obrazloženja Načelniku.  
R. Carić daje kratko obrazloženje točke, navodeći stavke kojima se mijenja iznos, a koji ne mijenjaju ukupni iznos 
Proračuna: Sufinanciranje županijskih cesta, Održavanje javne rasvjete i Izgradnja pristupa moru osobama s 
invaliditetom, ukupno je preraspodijeljeno 4.185,00 EUR. 
S. Uravić otvara raspravu.  
Prijavljenih nije bilo, te se Odluka o I. preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Općine Kršan za 2023. 
Općinskog načelnika prima na znanje. 
 
Ad. 3.) Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kršan za 
2023. 
 
S. Uravić daje riječ obrazloženja Vilmi Stankić, Voditeljici Odsjeka za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove. 
V. Stankić pozdravlja prisutne i daje kratko obrazloženje Izvješća, navodeći planirane iznose, te koliko je izvršeno. 
Potom S. Uravić otvara raspravu, a budući prijavljenih nije bilo stavlja točku na glasovanje, slijedom  kojeg se 
jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 

 
ZAKLJUČAK  

O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  
NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2023. 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 4.) Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kršan za 2023. 
 
S. Uravić ponovno daje riječ obrazloženja V. Stankić. V. Stankić daje kratko obrazloženje i za ovu točku, navodeći 
planirane i izvršene iznose, obrazlažući iste. Nakon obrazloženja S. Uravić otvara raspravu. 
 
Š. Mujić postavlja pitanje vezano uz postavljanje rasvjetnih tijela ispred dvije kuće u Tupljaku, gdje već stupovi 
postoje, a gdje živi invalid. 
R. Carić iznosi saznanje da iako se radi o području Općine Kršan, radi se o vodu Općine Pićan, pa može vidjeti s 
njihovim načelnikom da se našem mještaninu postavi rasvjeta. 
 
Pitanja više nije bilo, pa Predsjednik vijeća stavlja točku na glasovanje, a slijedom kojeg se jednoglasno s 11 
glasova ZA donosi 
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ZAKLJUČAK  
O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2023. 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 5.) Izvješće o radu Općinskog načelnika ta razdoblje srpanj / prosinac 2023. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja Općinskom načelniku R. Cariću, napominjući da se o ovoj točki ne glasa. 
R. Carić ukratko iznosi obrazloženje, nakon čega Predsjednik vijeća konstatira da je Izvješće primljeno na znanje. 
 
Ad. 6.) Izvješće o provedbi Godišnjeg plana upravljanja nekretninama Općine Kršan za 2023. 
 
S. Uravić poziva Pročelnicu G. Fable da obrazloži točku. Nakon kratkog obrazloženja, S. Uravić otvara raspravu. 
Prijavljenih nije bilo pa se prelazi na glasovanje, slijedom kojeg se jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
 

ZAKLJUČAK  
O PRIHVAČANJU IZVJEŠĆA O PROVEDBI GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA NEKRETNINAMA  

OPĆINE KRŠAN ZA 2023. 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 7.) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana 
uređenja naselja Potpićan 
 
S. Uravić poziva V. Stankić radi obrazloženja ove točke. V. Stankić pojašnjava kako je svrha donošenja ove Odluke 
iznalaženje nove lokacije Doma zdravlja, na prijedlog Istarske županije, a zbog racionalnosti gradnje u cilju 
poboljšanja uvjeta pružanja zdravstvene usluge, te obrazlaže postupak.  
Nakon obrazloženja, S. Uravić otvara raspravu. 
 
Š. Mujić pita što je sa šumom ispod dječjeg igrališta, budući je šumarija je isključila jedan svoj dio, a to je općinsko 
zemljište. Za to zemljište je bio natječaj za kupnju, ali je poništen, pa je to sada slobodno. 
E. Huskić odgovara da taj natječaj nije tema ove točke, a prostor iza samačke već ima ulaz s glavne ceste gdje nije 
izgrađeno. Pohvaljuje prijedlog Odluke budući se konačno shvatilo da je ambulanta na neprimjerenom mjestu. 
 
S. Uravić zatvara raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
 

ODLUKA  
O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZRADI II. IZMJENA I DOPUNA  

URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA NASELJA POTPIĆAN 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Predsjednik vijeća predlaže pauzu u 19:00 sati. 
 
Sjednica se nastavlja u 19:08 sati. 
 
 
Ad. 8.) Prijedlog Odluke o mjesečnoj cijeni usluge i mjesečnom sudjelovanju roditelja – korisnika usluga u 
punoj mjesečnoj cijeni usluga DV Kockica za 2024. 
 
S. Uravić daje riječ obrazloženja ravnateljici DV Kockica Ireni Bašić. 
I. Bašić ukratko obrazlaže prijedlog ove Odluke, pojašnjavajući način obračuna cijene usluge vrtića. 
 
S. Uravić otvara raspravu. 
V. Runko iznosi kako se prema ovakvom trendu približavamo inicijativi da vrtić bude za pet godina besplatan.  
 
Prijavljenih više nije bilo pa se prelazi na glasovanje, slijedom kojeg se jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 

 
ODLUKA 

O MJESEČNOJ CIJENI USLUGE I MJESEČNOM SUDJELOVANJU RODITELJA – KORISNIKA USLUGA U 
PUNOJ MJESEČNOJ CIJENI USLUGA DV KOCKICA ZA 2024. 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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Ad. 9.) Razmatranje isplate Uskrsnica umirovljenicima 
 
S. Uravić poziva R. Carića na obrazloženje ove točke. 
R. Carić iznosi kako su vijećnicima dostavljena dva prijedloga odluke po pitanju isplate uskrsnice umirovljenicima i 
domaćicama. Prijedlog da se isplati uskrsnica i prijedlog da se obustavi isplata do nekog povoljnijeg razdoblja kroz 
ovu godinu. S obzirom na postojeću situaciju i aktualno stanje, a smatrajući da nema apsolutnu potporu svih 
vijećnika, budući je ovo značajna odluka za lokalnu zajednicu, prije svega financijski, ima potrebu da bude 
raspravljena kroz ovo tijelo i da Općinsko vijeće odluči što s time. E-mailom od 23. lipnja ove godine upoznao je sve 
općinske vijećnike s financijskim stanjem općine. Moli da se ova odluka raspravi na ovom vijeću.  
 
S. Uravić otvara raspravu. 
V. Runko iznosi kako nije očekivao neke opcije, jer su vijećnici izglasali Proračun za 2024. godinu. Situacija je  uvijek 
bilo svakakvih, ponekad su kasnile razne isplate ovisno o situaciji, ali smatra da načelnik mora postupati po odluci 
vijeća. 
S. Uravić iznosi kako je neupitno da će načelnik imati podršku Općinskog vijeća, no možda neće imati apsolutnu u 
nekim segmentima, što je normalno budući živimo u demokratskom društvu. U projektima u interesu za Općinu 
Kršan će zasigurno imati podršku, no ovo danas je sastavni dio proračuna izglasanog prošle godine. Smatra da je 
Načelnik krivo istupio prema javnosti izjavom da će uskrsnice biti isplaćene do kraja svibnja, i sad ovo vijeće treba 
raspravljati da li će uskrsnice biti isplaćene ili ne. Smatra da je to odluka načelnika, kao izvršne vlasti. 
R. Carić upoznaje kako je financijsko stanje do početka svibnja bilo obećavajuće, sve do iznenadnog povrata poreza 
i prireza na dohodak, čime je općina ostala skoro bez ikakvih prihoda, što obrazlaže. Tako da iako papirnato odluka 
postoji i sredstva su papirnato predviđena, ukoliko se sada isplati 27.000,00 EUR i time dovede u pitanje isplata 
plaća ili rate kredita, smatra da u ovom trenutku samostalno ne može donijeti ovu odluku, te ponovno moli vijeće da 
se ove dvije odluke razmotre, te da mu da uputu kako dalje. 
E. Huskić iznosi i obrazlaže mišljenje da uskrsnice treba isplatiti, no da treba čekati da se poboljša financijska 
situacija. 
V. Runko smatra da uskrsnice treba isplatiti, no kada za to bude postojala mogućnost. 
B. Rogić se također slaže da uskrsnice treba isplatiti kad se za to stvore uvjeti u proračunu, što obrazlaže. 
 
Nakon kraće rasprave Predsjednik vijeća predlaže da načelnik procjeni situaciju i kad se vidi mogućnost isplate da 
se istoj pristupi. Prijavljenih nije bilo pa se stavlja na glasovanje prijedlog A Općinskog načelnika. Glasovanjem se 
jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
 

ZAKLJUČAK 
O OBUSTAVI ISPLATE PLANIRANE ISPLATE USKRSNICA  

DO OSIGURAVANJA DOSTATNIH FINANCIJSKIH SREDSTAVA 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 10.) Davanje ovlasti Općinskom načelniku da pristupi prijavi na Poziv za dodjelu bespovratnih sredstava za 
izradu prostornih planova nove generacije putem elektroničkog sustava „e-planovi“ 
 
S. Uravić poziva V. Stankić radi obrazloženja ove točke. 
V. Stankić se ispričava što je materijal za ovu točku dostavljen naknadno, no nisu još bile pribavljene sve potrebne 
upute za pripremu. Potom pojašnjava kako je Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine 
raspisalo jedan poziv po kome će dostaviti stopu sufinanciranja prihvatljivih troškova u iznosu od 100% da bi se svi 
planovi koji su postojeći pretvorili u digitalne planove. Budući je općinsko vijeće nadležno za donošenje planova, ono 
treba ovlastiti načelnika da se prijavimo za dobivanje sredstava i da se proba čim više planova pretvorit u digitalne, 
što obrazlaže. 
S. Uravić otvara raspravu, no prijavljenih nije bilo pa se prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 11 
glasova ZA donosi 
 

ZAKLJUČAK  
O OVLAŠTENJU OPĆINSKOG NAČELNIKA DA PRISTUPI PRIJAVI NA OBJAVLJENI POZIV ZA DODJELU 

SREDSTAVA ZA IZRADU PROSTORNIH PLANOVA NOVE GENERACIJE  
PUTEM ELEKTRONIČKOG SUSTAVA „EPLANOVI“ 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 11.) Razno 
 
R. Carić iznosi informaciju vezanu uz proširenje Dječjeg vrtića Kockica, te apelira na medije da se ista točno objavi. 
Posljednjih mjesec i pol u javnosti se stvara dojam putem raznih objava, „ćakula“ i sl. da će Općina Kršan u 
proširenje vrtića „ulupati“ milijun EURa za smještaj 20tak djece, što nije potpuna istina. Istina je da vrijednost 
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predmeta nabave, koja je upravo danas objavljena u Oglasniku javne nabave Radovi dogradnje, građevinski i 
obrtnički radovi iznosi 605.000,00 EUR bez PDV-a, odnosno 757.000,00EUR s PDVom, dok troškovi opremanja 
iznose oko 50.000,00 EUR. Postojeći dječji vrtić na Pristavu ima površinu 354 m

2
. Planira se proširenje hodnika, 

kupaonice, spremišta, ureda ravnateljice, kućnog majstora, hodnika, ureda, restorana, kuhinje, igraone, hodnika, 
garderobe, sanitarija, te navodi za svaku koliko se točno kvadratnih metara proširuje, a sveukupno 264 m

2
 novog 

prostora. Novi objekt bi ukupno trebao raspolagati s 658 m
2
. Istina je da će novi vrtić primiti samo 20 djece više, ali 

proširenje se odnosi na ukupni prostor.  
  
V. Runko predlaže da se na sljedećoj sjednici ovog Vijeća, na dnevni red uvrsti kao prva točka Izmjene i dopune 
Pravilnika o prodaji zemljišta u Poslovnoj zoni Kršan, budući smatra da je to izvor sredstava. Kao drugu točku 
predlaže, a također vezano uz izvore sredstava: Zahtjevi za kupnju nekretnina. Umoljava da se sastavi popis svih 
zahtjeva za kupnju nekretnina u općinskom vlasništvu sa danom primitka zahtjeva u zadnje tri godine, bez imena 
podnosioca. Pojašnjava da je da je i to važan izvor sredstava, te da će pomoći da se najbrže izvučemo iz ove 
situacije. 
 
I. Vozila se nadovezuje na svoje pitanje od prethodne sjednice vezano uz financiranje obnove zgrade „lučke 
kapetanije“. Iznosi primjer zgrade u Plominu koja je jako lijepo obnovljena. Daje prijedloge odgovora na svoje pitanje 
i to: 1. Situacija je takva kakva je, nema trenutačno sredstava, ali se može popraviti nešto sitno, 2. Pristupit ćemo s 
partnerima i upraviteljem u projekt obnove, pa će se istoj pristupiti u trenutku kad se bude moglo i 3. Baš me briga. 
Nada se da će na jednoj od sljedećih sjednica vijeća dobiti jedan od prva dva odgovora. 
R. Carić smatra da su prva dva prijedloga već gotovo iscrpljena. Slaže se da iako se u zadnjih 30 godina u zgradu 
nešto ulaže i pomaže stanarima, u njihovim očima to ne izgleda dovoljno brzo. Po pitanju takvih upita volimo si dati 
vremena da ga obrazložimo najbolje što možemo. Treba reći da je problem te zgrade naslijeđen od stambenog 
fonda. Nije siguran da li se ikad u tu zgradu konkretno ulagalo, ali ono što je shvatio je da stanare više nije briga tko 
je na vlasti, samo žele konkretne odgovore i da se „krene s mrtve točke“. 
 
B. Rogić vezano uz ambulantu u Potpićnu, odnosno situaciju s nedostatkom liječnika ocjenjuje kritičnom, što 
obrazlaže. Smatra da Općina Kršan ili Općina Pićan ne mogu to riješiti na jednostavan način, da bi privolili liječnike 
da budu na našem području. Za to pitanje temljeni nosioc u našoj državi je Vlada RH, a ispod njih je Istarska 
županija, stoga smatra da je inicijativa poslana na pravu adresu. A mi se možemo samo nadati da će sve tri 
ambulante proraditi na zadovoljstvo svih građana, što obrazlaže. Moli izvršnu vlast da intervenira, pa makar ako je 
potrebno sazvati sastanak sa županom ili drugim nadležnim da se to riješi.  
 
V. Runko se po pitanju zgrade „lučke kapetanije“ nadovezuje izjavom da se smatra jedinim krivcem za stanje te 
zgrade. Obrazlaže da je to jedina zgrada za koju nije htio ništa potpisati, još 1993. ili 1994., a iz razloga što je 
smatrao da će ta zgrada biti sigurno jedan strateški objekt kojeg ne treba prodati.   
Potom, V. Runko vezano uz dopis Sindikata radnika u predškolskom odgoju i obrazovanju, traži da se uz već  
predložene dvije točke, uvrsti i treća točka, a to je popis koeficijenta djelatnika vrtića sa neto iznosom plaća i 
usporedbu s traženim od strane Sindikata, pa da se vidi koliko bi to koštalo našu zajednicu. 
 
J. Bartolić Škropeta vezano uz cijenu vrtića, obrazlaže kako 100 EURa, koje roditelj mora platiti za jedno dijete u 
vrtiću, dok ostatak plaća Općina Kršan, a svako daljnje dijete u vrtiću mu je besplatno je više nego prihvatljiva cijena, 
te smatra da treba završiti večeras temu o besplatnom vrtiću i zahvatit se općini. Što se tiče proširenja vrtića smatra 
da je razumna cijena nabave, jer će se time dobiti jedna igraona i povećati standardi svih prostorija koje sada nisu 
po standardu. Poziva svih koji sumnjaju u potrebitu novu investiciju da pogledaju urede zaposlenika vrtića, kuhinju i 
ostale prostorije, koje nisu po standardu.  
 
S. Uravić po pitanju Doma zdravlja u Potpićnu, sugerira da se na sastanke i za podršku pozovu i predstavnici 
Općine Cerovlje, budući je Gologorički dol područje koje apsolutno gravitira prema ambulanti u Potpićnu, što 
obrazlaže.  
Potom, po pitanju plaćanja vrtića iznosi da ne vidi razlog zašto bi se odbijala inicijativa za besplatni vrtić. Ako je 
besplatni vrtić izvediv u npr. Umagu i Balama, možda je perspektiva i naše općine svjetla, stoga smatra da se ne 
smije odustati od prijedloga besplatnog vrtića. To nije populistička mjera ni ništa negativno.  
 
Prijavljenih za raspravu više nije bilo, pa Predsjednik vijeća konstatira da su iscrpljene sve točke dnevnog reda i 
zaključuje sjednicu u 19:55 sati. 
 
 

      Voditelj zapisnika       Predsjednik Općinskog vijeća  
 

                Sandra Jurasić, v.r.                                       Silvano Uravić, v.r.  


